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     O víkendu 10.-11. října jsem se vydala společně s OK Bor do dalekých končin jižní Moravy
na Mistrovství České republiky štafet a družstev. Na cestu jsem vyrazila již v pátek, přespala v
České Lípě a v sobotu jsme vyjeli autem na 4 hodinovou cestu do Vracova, malé vesničky na
jižní Moravě, která může být známá leda tak vínem a burčákem.,

      

      Centrum bylo umístěno na fotbalovém hřišti za vesnicí, přímo u závodního lesa. Start naší
dorostenecké štafety byl naplánován až na 14:30, z důvodu karantény jsme však museli být na
shromaždišti už v 11:00, neboť se před námi běžel závod hlavních kategorií v živém televizním
přenosu. Terén byl dokonale plochý, tudíž ekvidistance byla stanovena na netradičních 2,5
metru. Díky tomu jsem však byla schopna vyběhnout i na mnohavrstevnicové kopce.

  

     Jako první se na trať z naší štafety vydala Andrea Kameníková, která za to vzala a doběhla
velmi překvapivě na čtvrtém místě. Na druhý úsek jsem se vydala já. První třetina trati vedla
vesnicí. I zde byly postupy farstovány, voleb se však příliš nenabízelo a nejdůležitejší bylo to
prostě pálit, co to jde. Tudíž se záměr stavitele trati zakyselit mozek před náběhem do lesa
povedl. I prvních pár kontrol v lese jsem držela kontakt se soupeřkami, pak však přišly na řadu
hodně rozdílné farsty, a zatímco soupeřky běžely doleva, já zamířila vpravo. Les byl dobře
průběžný a rychlý, v první části však čekalo velké množství malých hustníčků a vyschlých
vodotečí s častou změnou směru, což nebylo nejjednodušší. Celý zbytek závodu, až na
závěrečný pytlík, jsem tak absolvovala sama. Podařilo se mi však příliš neztratit a předávala
jsem na 5. místě. Nakonec to skvěle zakončila Kája Staňová, takže jsme mohly slavit velmi
překvapivé stříbro.

  

     Jak už to tak na podzimním orienťáckém svátku bývá, nechybí litry burčáku. A zvláště, když
jsme na Moravě. Takže všichni nakoupili a mohlo se vyrazit na ubytování ve Veselí na Moravě.
Přemíra veselí a alkoholu tak způsobila, že se zbořil 7. úsek dorosteneckého družstva. To
naštěstí stejně na neděli veliké ambice nemělo.

  

     Já jsem v neděli rozbíhala MIX. Tratě byly o dost jednodušší než předchozí den, hlavně o
dost rychlejší. Takže jak říkal Víťa Koštejn, bude to kontrolovaná palba. S celým družstvem
jsme si doběhli pro krásné 6. místo z 26.

  

     Celý víkend byl velmi vydařený, lepší zakončení sezóny si nelze přát. Příští rok pořádá
štafety právě Bor kousek za Kamenickým Šenovem, takže si nastavte vrchol své formy právě
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na tento termín!

  

     Záznam zdařilého televizního přenosu komentovaného Tomášem Dlabajou můžete
zhlédnout zde: http://www.ceskatelevize.cz/porady/10183677624-beh/315297371282001-m-cr
-2015/
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